
1 

ПРОТОКОЛ №1 

наради стосовно ринкових консультацій з потенційними учасниками тендеру 

для розроблення оптимальної стратегії закупівлі для впровадження Проекту 

«Підвищення енергоефективності громадських будівель м.Дніпро ІІІ » 

15 травня 2025 року 

10:00. – 11:00 

 Платформа TEAMS 

 

ПРИСУТНІ: 

 

від Комунального підприємства «Дніпровська муніципальна енергосервісна 

компанія» : 

1. Олексій Черевченко – директор КП «ДМЕСКО»; 

2. Володимир Афанасьєв – начальник відділу реалізації інвестиційних 

проектів; 

 

від Європейського банку реконструкції та розвитку  

1. Нуриля Молдахматова – Заступник директора, радник з реалізації проектуя 

Відділ політики закупівель та консультування. 

 

від Дніпровської міської ради 

1. . Юлія Павлюк  – Директор департаменту інноваційного розвитку 

Дніпровської міської ради: 

 

Також були присутні представники компаній учасників ринку, які виявили 

бажання взяти участь у заході. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Вступне слово. 

2. Стислий опис проекту . 

3. Відповіді  на запитання учасників обговорення. 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Олексій Черевченко 

Нараду відкрив Олексій Черевченко директор КП «ДМЕСКО»  

 

Було наголошено, що Європейський банк реконструкції та розвитку (далі – 

Банк або ЄБРР) розглядає можливість фінансування проекту на підтримку 

Комунального підприємства «Дніпровська муніципальна енергосервісна 

компанія» (далі – ДМЕСКО) Дніпровської міської ради розташованої у місті 

Дніпро, Україна для фінансування Підвищення енергоефективності громадських 

будівель м. Дніпро ІІІ (далі – Проект). Проект націлений на зменшення споживання 
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енергоресурсів бюджетними закладами і установами у м. Дніпро, а також 

скорочення викидів CO2. Підвищення енергоефективності буде здійснено в 88 

громадських будівлях за фінансування ЄБРР. 

Очікується, що Проект фінансуватиме заходи з енергоефективності та 

відновлюваної енергетики, структурні покращення у громадських будівлях міста, а 

також на зменшення споживання енергії та викидів парникових газів. Очікується, 

що в результаті реалізації проекту буде скорочення попиту на енергоресурси 

щонайменше на 30 %, а також покращення теплового комфорту (завдяки вищим 

стандартам опалення, охолодження та вентиляції) для користувачів. Планується 

провести комплексну термомодернізацію 35 будівель, а ще у 53 будівлях буде 

впроваджено обмежену кількість заходів з енергоефективності. Передбачено 

встановлення в 3 будівлях відновлюваних джерел енергії (сонячні 

електрогенеруючі станції з інверторами та акумуляторами). 

Від імені Замовника  Олексій Черевченко поінформував, що метою наради є 

ринкові консультації для розроблення оптимальної стратегії закупівлі та 

впровадження Проекту. 

Окремо було підкреслено, що участь у нараді є цілком добровільною і не 

несе ніяких наслідків для учасників, а також не надає ніяких переваг у подальшій 

участі у конкурсній закупівлі. 

Також було наголошено на важливість заповнення раніше наданої анкети. 

 

Нуриля Молдахматова 

До учасників звернулась представниця ЄБРР. 

Було поінформовано, що оскільки Проект фінансується ЄБРР то процедуру 

закупівлі буде проведено згідно з положеннями Політики та правил закупівель 

ЄБРР (оновлення травень 2022 року). Закупівлю буде здійснено за допомогою на 

платформі електронних закупівель ЄБРР (ECEPP - https://ecepp.ebrd.com/ ). 

Учасникам зустрічі було рекомендовано відвідати сайт ЄБРР до ознайомитись 

з відповідними положеннями та прикладом документації по здійсненню конкурсної 

закупівлі. Також було запропоновано пройти реєстрацію на сайті.  

Було наголошено, що конкурсна закупівля відбудеться в два етапи, на 

першому буде розглянуто технічні пропозиції учасників, на другому – фінансові 

пропозиції. 

Окремо було зазначено, що у різі виникнення нагальної необхідності з боку 

Банку можливо проведення окремої консультації стосовно роботи з платформою 

електронних закупівель ECEPP, про яку буде оголошено додатково. 

Питання учасників 

1. Питання, чи можуть брати участь у закупівлі окремі підрядники на певний 

вид заходів? 

Відповідь: Майбутня закупівля передбачає структуру в якій переможці 

беруть в роботу лот в цілому, який складається з певної кількості об’єктів 

на яких треба виконати повний перелік заходів, а не заходи окремо. 

2. Питання, беручи до уваги ситуацію в країні, чи розглядають в рамках 

заходів встановлення спеціальних вибухобезпечних світлопрозорих 

конструкцій? 

Відповідь: В рамках проекту передбачено відповідність світлопрозорих 

конструкцій актуальним стандартам та нормам України, якщо переможець 

https://www.ebrd.com/home/work-with-us/project-procurement.html
https://www.ebrd.com/home/work-with-us/project-procurement.html
https://ecepp.ebrd.com/
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запропонує світлопрозорі конструкції з додатковими властивостями в 

рамках зазначеного бюджету, компанія скоріш за все погодиться, але це не 

буде враховуватись при визначені переможця закупівлі. 

3. Питання, коли приблизно буде оголошена майбутня закупівля. 

Відповідь: Робота над закупівлею лише почалась, тому рано вказувати 

строки. Орієнтовні строки 3 квартал 2025р. 

4. Питання про необхідність надання та обсяг банківської гарантії. 

Відповідь: якщо учасник планує отримати авансове фінансування на 

проведення робіт, за умовами Банку потрібно надання банківської гарантії на весь 

обсяг Авансу. 

5. Питання, який бюджет проекту. 

Відповідь: На етапі ринкових консультацій, бюджет проекту не 

розголошується згідно з правилами ЄБРР. 

6. Питання щодо строків підготовки технічної пропозиції в рамках 

здійснення конкурсної закупівлі.  

Відповідь: За правилами Банку строк підготовки технічної пропозиції в 

рамках здійснення конкурсної закупівлі складає 30-45 днів, з моменту оголошення 

закупівлі на платформі електронних закупівель ECEPP. Було наголошено, що 

конкурсна закупівля відбудеться в два етапи, на першому буде розглянуто технічні 

пропозиції учасників, на другому – фінансові пропозиції. 

7. Питання стосовно розподілу об’єктів по Лотах закупівлі.  

Відповідь: Розподіл на Лоти буде здійснено пізніше після проведення 

консультацій з учасниками ринку та аналізу анкет, які було надано зацікавленим 

учасникам ринку 

8. Питання стосовно Вимог з захисту безпеки праці відповідно до 

міжнародних стандартів, та їх відмінності від чинних згідно Українського 

законодавства 

Відповідь: Оскілки проект фінансується ЄБРР, то всі вимого до захисту 

довкілля, охорони праці та інші повинні відповідати політиці Банку, з всіма 

положеннями можливо ознайомитись на сайті Банку. 

9. Питання, дуже обширне питання в анкеті стосовно можливих проблем з 

тендерною закупівлею та виконанням проекту. 

Відповідь: Для цього і проводяться ринкові консультації з учасниками 

ринку, щоб визначити актуальні проблеми з якими стикаються реальні 

компанії. Ці питання навмисно не уточнювались, оскільки ми хочемо 

проаналізувати всі можливі відповіді. 

10. Питання, в який термін необхідно надіслати заповнені анкети. 

Відповідь: Заповнені анкети ми очікуємо на протязі 5 робочих днів. 

 


